
ĶEKAVAS NOVADA DOME 
 

Gaismas iela 19 k-9-1, Ķekava, Ķekavas novads, LV-2123, 

tālrunis 67935803, e-pasts: novads@kekava.lv 

 

1 

 

 

DROŠĪBAS KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 1. 

 

2024. gada 11. janvārī 

Ķekavas sēžu zāle.  

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst. 09:15. 

 

Sēdes vadītājs – komitejas priekšsēdētājs Voldemārs Pozņaks 

Protokolētāja – sēžu sekretāre Jana Skrējāne 

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām –Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Rihards Gorkšs. 

 

Sēdē nepiedalās: Gatis Līcis.  

 

Pašvaldības darbinieki –  Auditore Viktorija Belova, Būvvaldes vadītāja Inga Šuldrika, Vides 

un meliorācijas inženieris Jānis Ozoliņš.   

 

Reģionālās pašvaldības policijas priekšnieks Māris Bomiņš. 

 

 

 

Darba kārtība 

 

1.  Informatīvs - Pašvaldības policijas atskaite par decembra mēnesi;  

2. Informatīvs - Par pabalsta izmaksu saistībā ar gūtajiem miesas bojājumiem pildot 

dienesta pienākumus;  

3. Par privātpersonas (A.K.) iesnieguma noraidīšanu;  

4. Informatīvs - Par privātpersonas (J.L.) apstrīdēšanas iesnieguma izskatīšanu;  

5. PIEBALSOJAMAIS - Sūdzība par pašvaldības faktisko rīcību.  

 

 

 

Voldemārs Pozņaks atklāj sēdi. 
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Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Voldemārs Pozņaks, viņš ierosina iekļaut darba kārtībā vēl vienu 

informatīvo jautājumu.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un V. Pozņaks aicina balsot par priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Piebalsojamo 6.jautājumu iekļaut Drošības komitejas sēdes darba kārtībā, 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Rihards Gorkšs, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav 

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

Priekšlikums atbalstīts, papildina darba kārtību un V. Pozņaks aicina to apstiprināt. 

 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Rihards Gorkšs, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: 
Apstiprināt komitejas 2024.gada 11. janvāra  sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

 

1. Informatīvs - Pašvaldības policijas atskaite par decembra mēnesi 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:03:36) 

 

Par jautājumu ziņo Māris Bomiņš. Sniedz atskaiti par Pašvaldības policijas darbu 2023. gada  

decembra mēnesī. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Voldemārs Pozņaks, Arnolds Keisters, Māris Bomiņš, Elīna 

Rasnace.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pieņemt zināšanai,  

Atklāti balsojot  

ar 3 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 

nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt 
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2. Informatīvs - Par pabalsta izmaksu saistībā ar gūtajiem miesas bojājumiem pildot 

dienesta pienākumus 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:40:00) 

 

Par jautājumu ziņo Māris Bomiņš. 2023.gada 22.oktobrī plkst. 01:02 Reģionālās pašvaldības 

policijas RPP inspektors Armands Rezņikovs guva miesas bojājumus pildot dienesta 

pienākumus. Ņemot vērā to, ka Ķekavas novada pašvaldībā nav noteikta kārtība kādā 

izmaksājams pabalsts, gadījumos, kad pašvaldības amatpersona, pildot amata pienākumus, 

gūst vidēja smaguma miesas bojājumus, kopsakarā ar faktu, ka A. Rezņikovs saņems 

apdrošināšanas atlīdzību, taču ievērojami zemāku par Atlīdzības likumā noteikto, RPP lūdz 

Drošības komiteju izvērtēt šajā ziņojumā minēto informāciju un savas kompetences ietvaros 

lemt par piešķiramā pabalsta tālāko virzību. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Voldemārs Pozņaks, Arnolds Keisters, Māris Bomiņš, 

Viktorija Belova.  

 

Jautājumu  nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Iesnieguma prasība atbalstāma uz 2000 eiro, pirms sagatavot Domes lēmumprojektu, 

izskatīt jautājumu Finanšu komitejā, 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Rihards Gorkšs, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
. 

 

 

 

 

3. Par privātpersonas (A.K.) iesnieguma noraidīšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:53:23) 

 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. Ķekavas novada pašvaldībā 2023.gada 17.janvārī 

saņemts privātpersonas iesniegums, kurā lūgts pilnībā atcelt Ķekavas novada pašvaldības 

būvvaldes 2022.gada 19.decembra lēmumu “Par patvaļīgās būvniecības radīto seku novēršanu 

nekustamajā īpašumā ,,Meža Noras”, Baldones pagastā, Ķekavas novadā.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Voldemārs Pozņaks, Inga Šuldrika.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Lēmumprojekts atbalstāms,  

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Rihards Gorkšs, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
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4. Informatīvs - Par privātpersonas (J.L.) apstrīdēšanas iesnieguma izskatīšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:59:20) 

 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. Ķekavas novada pašvaldībā 2023.gada 28.novembrī 

saņemts privātpersonas iesniegums, kurā lūgts atcelt Ķekavas novada pašvaldības būvvaldes 

2023.gada 30.oktobra lēmumu „Par būvniecības ieceri „Dzīvojamās mājas novietošana, 

Mežrožu iela 12, Jaunsils, Ķekavas pagasts, Ķekavas novads”, ar kuru atteikts saskaņot 

izmaiņu būvprojektā ietverto būvniecības ieceri zemesgabalā izbūvēt decentralizēto 

kanalizācijas sistēmu, kas sadzīves notekūdeņu novadīšanai izmanto bioloģiskās attīrīšanas 

metodes.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Voldemārs Pozņaks, Inga Šuldrika.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Atliekam jautājuma izskatīšanu uz mēnesi, informējot adresātu, pēc mēneša atkārtoti 

izskatīt Drošības komitejas sēdē, 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Rihards Gorkšs, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

 

 

5. Sūdzība par pašvaldības faktisko rīcību 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:21:40) 

 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. 2023. gada 6. novembrī pašvaldībā saņemta sūdzība 

no privātpersonas par Ķekavas novada Būvvaldes lēmuma neizpildi.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Voldemārs Pozņaks, Inga Šuldrika, Jānis Ozoliņš.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Būvvaldei kopā ar Īpašuma pārvaldi veikt objekta apsekošanu, 

Atklāti balsojot  

ar 3 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – 1 (Elīna Rasnace), "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
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Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst.11:03 

 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Voldemārs Pozņaks 

 

Sēdes protokolētāja:    (2PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 
 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


